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 PROJEKT 

ROM.0012.2025.II 

Protokół nr 10/2025 

z posiedzenia Komisji Budżetu, Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych 

z dnia 28 kwietnia 2025 r. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: członkowie Komisji Budżetu, Edukacji, Kultury i Spraw 

Społecznych - lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu, a lista obecności 

gości stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie i powitanie zebranych. 

2. Stwierdzenie kworum. 

3. Przedstawienie i przyjęcie porządku posiedzenia. 

4. Przyjęcie protokołu nr 9/2025 Komisji Budżetu, Edukacji, Kultury i Spraw   

Społecznych z dnia 25.03.2025 r. 

5. Informacja z realizacji wniosków: 

- Na poprzednim posiedzeniu nie zgłoszono wniosków. 

6. Ocena realizacji inwestycji w Gminie Kaliska w 2024 r. 

7. Dyskusja na temat gospodarki odpadami komunalnymi w gminie Kaliska. 

8. Informacja na temat funkcjonowania i stanu mieszkań. 

9. Opiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Gminy Kaliska. 

10. Wolne wnioski. 

11. Zakończenie posiedzenia. 

 

Ad. 1 Otwarcie i powitanie zebranych. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych 

Wiesława Babińska o godz. 15:30 otworzyła posiedzenie po czym powitała zebranych 

uczestników spotkania. 

 

Ad. 2 Stwierdzenie kworum. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych 

Wiesława Babińska stwierdziła, iż na sali jest 8 członków komisji co pozawala na 

prawomocne podejmowanie opinii. 

 

Ad. 3 Przedstawienie i przyjęcie porządku posiedzenia. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych 

Wiesława Babińska przystąpiła do punktu: Przedstawienie i przyjęcie porządku posiedzenia 

po czym przedstawiła proponowany porządek posiedzenia i poddała go pod głosowanie. 

 

W wyniku głosowania Komisja Budżetu, Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych w 

obecności 8 radnych 8 głosami zatwierdziła porządek posiedzenia. 
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Ad. 4 Przyjęcie protokołu nr 9/2025 Komisji Budżetu, Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych 

z dnia 25.03.2025 r. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych 

Wiesława Babińska przystąpiła do punktu: Przyjęcie protokołu nr 9/2025 Komisji Budżetu, 

Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych z dnia 25.03.2025 r. Po czym poinformowała, że nie 

naniosła poprawek i zaakceptowała projekt protokołu. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych 

Wiesława Babińska ponowiła kworum i stwierdziła, iż na sali jest 8 członków komisji co 

pozawala na prawomocne podejmowanie opinii. 

 

W wyniku głosowania Komisja Budżetu, Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych                         

w obecności 8 radnych zaakceptowała 7 głosami „za” przy 1 głosie „wstrzymuję się” protokół 

nr 9/2025 Komisji Budżetu, Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych z  dnia 25 marca 2025 r. 

 

Ad. 5 Informacja z realizacji wniosków. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych 

Wiesława Babińska przystąpiła do punktu: Informacja z realizacji wniosków. 

Nie wniesiono uwag. 

 

Ad. 6 Ocena realizacji inwestycji w Gminie Kaliska w 2024 r. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych 

Wiesława Babińska przystąpiła do punktu: Ocena realizacji inwestycji w Gminie Kaliska w 

2024 r. 

Wójt Gminy Kaliska Sławomir Janicki omówił wykonane realizacje inwestycji m.in. 

modernizacja uzdatniania wody w Cieciorce i Piecach, budowa drogi Kamienna Karczma do 

Drogi Krajowej nr 22 wykonane z dotacji otrzymanych od Wojewody Pomorskiego, natomiast 

w Studzienicach wykonanie modernizacji zostało przez środki dotacji edycji PGR, rozpoczęcie 

budowy żłobka w Kaliskach, remont drogi gminnej w Studzienicach, modernizacja ujęć wody 

(studnie) w Cieciorce, Piecach, Dąbrowa ul. Leśna i renowacja 6 studni w ramach tej inwestycji 

oraz zakup samochodu dla OSP Kaliska.  

 Ad. 7. Dyskusja na temat gospodarki odpadami komunalnymi w gminie Kaliska. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych 

Wiesława Babińska przystąpiła do punktu: Dyskusja na temat gospodarki odpadami 

komunalnymi w gminie Kaliska. 

 Wójt Gminy Kaliska Sławomir Janicki poinformował, że radni otrzymali w 

materiałach na komisję obszerną dokumentację dotyczącą gospodarowania odpadami 

komunalnymi na terenie Gminy Kaliska, w której zostały przedstawione informacje o 

porównaniu kosztów wywozu śmieci za rok ubiegły i kwartalny. W zeszły roku we wrześniu 

dokonano podwyżki opłat. Ponadto dodał, że w I kw. 2025 roku jest mniej śmieci ze względu 
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na kontrole i kary nakładane na mieszkańców za złe segregowanie odpadów. Przekazał 

również, że odbiór odpadów bio od mieszkańców przez pracowników, gdzie był zamysł przez 

mieszkańców na zebraniach wiejskich jest nie prawidłowy, ponieważ gmina nie może 

wykonywać takich zadań, a dowóz odpadów bio na PSZOK jest tylko na nazwisko mieszkańca. 

Dodał, że rok 2025 powinien być lepszy finansowo ze względu na otrzymane dofinansowanie 

na rozbudowę PSZOK, gdzie w naszym rejonie otrzymała tylko nasza gmina. Poinformował, 

że firmy muszą płacić bez wyjątku, nie ma możliwości obniżenia opłat za wywóz odpadów 

komunalnych. Ponadto przekazał, że mieszkańcy otrzymają ulotki związane z tekstyliami. 

 Radny Gminy Kaliska Kazimierz Głodek stwierdził, że Pan Kolbusz jest jedyną 

firmą, która odbiera odpady komunalne.  

 Wójt Gminy Kaliska Sławomir Janicki dodał, że była wcześniej inna firma. 

 Radny Gminy Kaliska Kazimierz Głodek poinformował, iż jest zadowolony z firmy 

Koltel, ponieważ sumiennie wykonuje swoje obowiązki.  

 Wiceprzewodniczący Komisji Budżetu, Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych 

Zbigniew Malinowski przekazał, że z jego okręgu wyborczego mieszkańcy zwracają uwagę, 

że znowu jako Rada kombinujemy z podnoszeniem opłat za śmieci. Ponadto dodał, że osoby, 

które nie kompostują odpadów płacą 149 zł, natomiast osoby, które kompostują o 9 zł więcej 

płacą, zaproponował, aby wziąć pod uwagę w przyszłości, aby zachęcić mieszkańców do 

kompostowania odpadów. Dodał, że mieszkańcy nie są do końca zadowoleni, młodsze 

pokolenie zmotoryzowane pozwoli sobie na dowóz odpadów bio na PSZOK, natomiast osoby 

starsze już nie. 

 Wójt Gminy Kaliska Sławomir Janicki dodał, że PSZOK nie ogranicza ilości. 

Przekazał, że można się zastanowić, aby zwiększyć ulgę. 

 Przewodnicząca Komisji Budżetu, Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych 

Wiesława Babińska przekazała, że nie jesteśmy w stanie zadowolić wszystkich mieszkańców. 

Dodała, że na terenie naszej gminy jest czyściej, nie musieliśmy dopłacać do kosztów. 

Przekazała, że nie jest za tym, aby zwalniać osoby, które posiadają grupę lub mają niski dochód, 

ponieważ od tego jest GOPS, żeby pomóc. Jeżeli zwolnilibyśmy jedną osobę, pojawią się inne.  

 Przewodniczący Rady Gminy Kaliska Zbigniew Szarafin dodał, że można byłoby 

pójść krok dalej z rozdzieleniem skali. Ponadto dodał, że nie zgadza się, abyśmy zakładali 

własną firmę, gdzie padały podobne propozycje, ponieważ są to duże koszty utrzymania całej 

firmy.  

 Radny Gminy Kaliska Piotr Cywiński przekazał, że od kilku lat w grupie 

zorganizowanej zbierają śmieci w lasach i jest przez to ich mniej. 

 Radna Gminy Kaliska Lucyna Koper poinformowała, że letnicy nie mogą przywozić 

na PSZOK odpadów bio, Koltel bierze 1 worek. Czy nie można byłoby tego zmienić? 

 Wójt Gminy Kaliska Sławomir Janicki udzielił odpowiedzi, ponadto dodał, że nie 

chce wykluczać letników z systemu odbioru odpadów komunalnych. 

Ad. 8. Informacja na temat funkcjonowania i stanu mieszkań. 
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Przewodnicząca Komisji Budżetu, Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych 

Wiesława Babińska przystąpiła do punktu: Informacja na temat funkcjonowania i stanu 

mieszkań. 

 Wójt Gminy Kaliska Sławomir Janicki omówił informację dot. funkcjonowania i 

stanu mieszkań. 

 

 Radny Gminy Kaliska Piotr Cywiński zauważył, że jeżeli odmawiają to chyba nie 

chcą tych mieszkań. 

 

Wójt Gminy Kaliska Sławomir Janicki udzielił odpowiedzi. 

 

Podczas posiedzenia Komisji Budżetu, Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych o 

godzinie 16:13 Radny Gminy Kaliska Zbigniew Malinowski opuścił posiedzenie. 

 

Ad. 9 Opiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Gminy Kaliska. 

 

9.1. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Kaliska na 2025 rok. 

 

Skarbik Gminy Kaliska Katarzyna Liczywek omówiła projekt uchwały. 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania członkowie komisji pozytywnie zaopiniowali 

7 głosami „za” projekt uchwały. 

 

9.2. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej gminy Kaliska 

na lata 2025-2037. 

 

Skarbik Gminy Kaliska Katarzyna Liczywek omówiła projekt uchwały. 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania członkowie komisji pozytywnie zaopiniowali 

7 głosami „za” projekt uchwały. 

 

9.3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr I/2/2024 Rady Gminy Kaliska z dnia 7 

maja 2024r. w sprawie ustalenia liczby Wiceprzewodniczących Rady Gminy Kaliska. 

Przewodniczący Rady Gminy Kaliska Zbigniew Szarafin przedstawił projekt 

uchwały. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania członkowie komisji pozytywnie zaopiniowali 

6 głosami „za” przy 1 głosie „wstrzymuję się” projekt uchwały. 

 

9.4. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia wyboru drugiego Wiceprzewodniczącego Rady 

Gminy Kaliska 

Nie podjęto opiniowania. 

9.5. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji wniesionej przez Ogólnopolskie 

Zrzeszenie Sędziów ,,AEQUITAS’’ z siedzibą w Łodzi. 

Radny Gminy Kaliska Kazimierz Głodek omówił projekt uchwały. 
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W wyniku przeprowadzonego głosowania członkowie komisji pozytywnie zaopiniowali 

7 głosami „za” projekt uchwały. 

 

9.6. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 

Radny Gminy Kaliska Kazimierz Głodek przedstawił projekt uchwały. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania członkowie komisji pozytywnie zaopiniowali 

8 głosami „za” projekt uchwały. 

 

9.7. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Kaliska.  

Radny Gminy Kaliska Kazimierz Głodek przedstawił projekt uchwały. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania członkowie komisji pozytywnie zaopiniowali 

4 głosami „za” przy 3 głosach „wstrzymuję się” projekt uchwały. 

 

9.8. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

międzygminnego z Gminą Czarna Woda dotyczącego przejęcia przez Gminę Kaliska od 

Gminy Czarna Woda zadania w zakresie zapewnienia uczniowi z niepełnosprawnością 

transportu i opieki w czasie przewozu do placówki - Ośrodka Rehabilitacyjno-Edukacyjno-

Wychowawczego w Piecach. 

Wójt Gminy Kaliska Sławomir Janicki przedstawił projekt uchwały. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania członkowie komisji pozytywnie zaopiniowali 

7 głosami „za” projekt uchwały. 

 

Ad. 8 Wolne wnioski. 
 

 

Nie zgłoszono wniosków. 

 

Ad. 9 Zakończenie posiedzenia. 

 

O godzinie 17:00 Przewodnicząca Komisji Budżetu, Edukacji, Kultury i Spraw 

Społecznych Wiesława Babińska zakończyła posiedzenie komisji. 

 

                                                                              Przewodnicząca Komisji Budżetu,  

  Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych 

      

     Wiesława Babińska 

 

 

 

 

Protokół spisała: S. Schneider 


